



LOUIS XIII

Rémy Martin

COGNAC GRANDE CHAMPAGNE

LOUIS XIII BY DECANTER

路易十三大香檳干邑 /單瓶

Price 150,000

LOUIS XIII BY GLASS

路易十三大香檳干邑 /單杯

Price 15,000

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



CLASSICAL & TWISTED

玩轉經典

Price 450

SUNDAY BRUNCH

晨曦

Tanqueray Gin, Aperol, Strega, Marmalade Jam, Honey, Grapefruit Juice, Lime Juice.

NEW YORK SOUR

紐約騷客

Four Rose Bourbon, Lemon Juice, Honey, Red Wine.

AUTUMN BREATH

秋瑟

Pisco infused with Chrysanthemum Flower, Cocchi Americano, Pear Juice, Egg White, Lime Juice, Sugar Syrup.

ABOVE THE CLOUDS

遙思

Zacapa 23 Rum, Maraschino, Grapefruit Juice, Lime Juice, Pineapple Spice Syrup.

KUMQUAT SMASH

紫水晶

Tanqueray Gin, Kumquat, Lime Juice, Honey.

BETWEEN THE SHIP

漂流

Zacapa 23 Rum, Hennessy V.S.O.P., Mozart, Campari, Fernet Liqueur, Lemon Juice, Sugar Syrup.

ESPRESSO MARTINI

義式馬丁

Ketel One Vodka / Zacapa 23 Rum / Don Julio Blanco Tequila, Kahlua, Tia Maria, NESCAFE Espresso, Lemon Juice, Sugar Syrup.

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



SIGNATURE

玩趣發想

Price 450

PETITE JASMINE

茉莉

G'vine Gin, Tanqueray Gin, Pontiane, Lime Juice, Passion Fruit Purée, Elder Flower Syrup, Jasmine Espuma

GUAVA TEA PARTY

東方宴

Tanqueray Gin infused with Oriental Beauty Tea, Fino Sherry, Dolin Blanc, Guava infused with Sake, Lime Juice, Earl Grey Syrup

MANDARIN GARDEN

文華園

Ketel One Vodka infused with Oolong Tea, La Quintinye Dry Vermouth, Lychee Purée, strawberry Purée, Egg White, Lime Juice, Rose Water.

MANDARIN FIZZ

文華費司

Ketel One Vodka infused with Oolong Tea, Peach Purée, Orange Blossom Water, Lemon Juice, Soda Water.

HOMESICKNESS

異鄉浪子

Zacapa 23 Rum, Gold Schlager Liqueur, Cynar Liqueur, Aperol, Chocolate Bitters, Smoke Cinnamon.

SCENT OF BEAUTY

梨香美人

Tanqueray Gin infused with Oriental Beauty Tea, Pear Purée, Lemon Juice, Apple Juice, Pineapple Spice Syrup.

FLOWER OF PASSION

艷陽

Don Julio Blanco, Passion Fruit Purée, Lime Juice, Honey.

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



INSPIRED BY LAND

台灣尋味

Price 450

GREAT HARVEST

五穀豐登

Four Rose Bourbon infused with Burdock Tea, Tian Yu Rice Wine, Apple Juice, Egg White, Lemon Juice, Malta Syrup.

KINMEN BRIDGE

金門大橋

Tanqueray Gin, Kinmen Kaoliang infused with Plum, Prucia Liqueur, Lime Juice, Sugar Syrup, Tonic Water.

OLD STREET FASHION

循徑磚瓦

Zacapa 23 Rum, Cynar Liqueur, Banana Liqueur, Sarsi, Lime Juice.

DOUBLE DELIGHT

芝麻雙餡湯圓

Zacapa 23 Rum, Peanut butter, Angostura Bitters, Sesame Soy Milk, Pandan Syrup.

SALTY SOY MILK

鹹豆漿

Tanqueray Gin, Vinegar, Tabasco, Almond Syrup, Soy Milk Espuma.

CANDIED FRUITS

糖葫蘆

Tanqueray Gin, Black Tomato Gin, Antica Formula, Tomato Water, Malta Syrup, Cranberry Juice, Lime Juice.

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.

MOCKTAIL

非酒精類

Price 300

GARDEN OF PASSION

百花園

Passion Fruit Purée, Elderflower Syrup, Lime Juice, Cranberry Juice, Soda Water.

SELFISH PUNCH

聖杯

Lychee Purée, Strawberry Purée, Lime Juice, Sugar Syrup, Shiso, Soda Water.

ORIENTAL SUNSHINE

東方晨光

Mango Purée, Basil, Lime Juice, Vanilla Syrup, Tabasco.

GOLDEN BAY

黃金海灣

Pineapple Juice, Pineapple Puree, Olive Juice, Lemon Juice, Cucumber, Agave Syrup

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



SCOTCH SINGLE MALT

蘇格蘭單一純麥威士忌

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

MACALLAN 12 SHERRY OAK	430 / 6000
MACALLAN 18 SHERRY OAK	4,000 / 45,000
MACALLAN 25 SHERRY OAK	8,000 / 90,000
MORTLACH 12	530 / 7,000
MORTLACH 16	800 / 9,000
MORTLACH 18	1,200 / 15,000
MORTLACH 20	1,500 / 18,000
MORTLACH 25	5,000 / 50,000
SINGLETON 12	430 / 6,000
SINGLETON 15	530 / 7,000
SINGLETON 18	800 / 9,000
GLENFARCLAS 30	2,500 / 30,000
GLEN SCOTIA 18	800 / 9,000
CARIGELLACHIE 13	600 / 8,000
SPRINGBANK 15	700 / 8,500
ARDBEG 10	400 / 5,500
ARDBEG AN OA	500 / 6,500
ARDBEG UIGEADIAL	600 / 8,000
BOWMORE 15	500 / 6,500
BOWMORE 18	800 / 12,000
TALISKER 10	400 / 5,500
DEANSTON SHERRY CASK	400 / 5,500
BUNNAHABHAIN 12Y	430 / 6,000
BUNNAHABHAIN 18Y	1,200 / 15,000

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



SCOTCH SINGLE MALT

蘇格蘭單一純麥威士忌

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

LAGAVULIN 16	600 / 8,000
ABERLOUR 12	400 / 5,500
ABERLOUR ABUNADH	500 / 6,500
BRUICHLADDICH OCTOMORE	1,200/15,000
DALWHINNIE 15	400 / 5,500
DALMORE 12	400 / 5,500
DALMORE 15	800 / 10,000
DALMORE 18	1,200/15,000
DALMORE 25	8,000/90,000
JURA 12	400 / 5,000
JURA 18	500 / 6,000
LAPHROAIG 10	400 / 5,500
LAPHROAIG QUARTER	450 / 6,000
OBAN 14	450 / 6,000
THE BALVENIE 12	400 / 5,500
THE BALVENIE 15	800 / 9,000
THE BALVENIE 17	1,200 / 16,000
GLENMORANGIE LASANTA PX 12Y	400 / 5,500
GLENMORANGIE 18Y	800 / 9,000
GLENMORANGIE TUSAIL	1,000/12,000
GLENMORANGIE SIGNET	1,200/15,000
AUCHENTOSHAN AMERICAN OAK	400 / 5,500
AUCHENTOSHAN 12	400 / 5,500
AUCHENTOSHAN THREE WOOD	450 / 6,500

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



SCOTCH BLEND

蘇格蘭調合威士忌

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

JOHNNIE WALKER BLACK LABEL	380 / 4,800
JOHNNIE WALKER GOLD LABEL	430 / 6,000
JOHNNIE WALKER BLUE LABEL	1,250 / 16,000
MONKEY SHOULDER	430 / 6,000

IRISH WHISKEY

愛爾蘭威士忌

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

JAMESON	380 / 5,000
BUSHMILL 10Y	430 / 6,000

CANADIAN WHISKEY

加拿大威士忌

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

CANADIAN CLUB	380 / 5,000
---------------	-------------

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



BOURBON WHISKEY

波本威士忌

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

JACK DANIEL'S TENNESSEE	380 / 4,800
FOUR ROSE	380 / 5,000
BUFALLO TRACE	380 / 5,000
MAKER'S MARK	380 / 4,800
WOODFORD RESERVE	430 / 5,900
BULLEIT	430 / 5,900
MICHTER'S	450 / 6,000

RYE WHISKEY

裸麥威士忌

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

MICHTER'S	450 / 6,000
RITTENHOUSE	450 / 6,000
JAMES 1776	450 / 6,000

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



TAIWANESE WHISKEY

台灣威士忌

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

KAVALAN CONCERTMASTER	430 / 6,000
KAVALAN DISTILLER'S SELECT	430 / 6,000
KAVALAN CLASSIC	530 / 7,000
KAVALAN SHERRY OAK	660 / 8,500
KAVALAN SOLIST VINHO BARRIQUE SINGLE CASK STRENGTH	880 / 10,000
KAVALAN SOLIST AMONTILLADO SHERRY SINGLE CASK STRENGTH	1,500 / 18,000

JAPANESE WHISKEY

日本威士忌

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

HIBIKI	430 / 6,000
HIBIKI 17Y	2,000 / 25,000
HIBIKI 21Y	3,500 / 35,000
HAKUSHU	430 / 6,000
HAKUSHU 12	600 / 8,000
HAKUSHU 18	2,000 / 25,000
YAMAZAKI	430 / 6,000
YAMAZAKI 12	600 / 8,000
YAMAZAKI 18	2,000 / 25,000
CHITA	400 / 5,500

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a

10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



COGNAC

干邑白蘭地

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

HENNESSY V.S.O.P	430 / 6,000
HENNESSY X.O	1,250 / 16,000
HENNESSY PARADIS	6,000 / 60,000
HENNESSY PARADIS IMPERIAL	12,000 / 120,000
RICHARD HENNESSY	15,000 / 150,000
TESSERON LOT 53	1,500 / 20,000
TESSERON LOT 29	3,200 / 37,000
RÉMY MARTIN V.S.O.P	430 / 5,900
RÉMY MARTIN X.O	1,250 / 15,900
LOUIS XIII	15,000 / 150,000

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



VODKA

伏特加

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

BELVEDERE	380 / 4,800
CÎROC	430 / 5,900
GREY GOOSE	430 / 5,900
KETEL ONE	430 / 6,000

RUM

蘭姆酒

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

HAVANA 7	380 / 5,000
BACARDI CARTA BLANCA	380 / 5,000
ANGOSTURA RESERVA	380 / 5,000
BACARDÍ 8 AÑOS	400 / 6,000
DON PAPA	430 / 6,000
ZACAPA 23	430 / 6,000
MOUNT GAY BLACK BARREL	480 / 6,500
DIPLOMATICO 12	480 / 6,500

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a

10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.

TEQUILA

龍舌蘭

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

DON JULIO BLANCO	530 / 6,000
DON JULIO REPOSADO	630 / 8,000
DON JULIO AÑEJO	730 / 8,500
PATRON SILVER	530 / 6,000
PATRON REPOSADO	630 / 8,000
PATRON AÑEJO	730 / 8,500

MEZCAL

梅斯卡爾

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

VIDA DEL MAGUEY	380 / 5,000
------------------------	--------------------

SHERRY

雪莉酒

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

TIO PEPE	380 / 5,000
BODEGA TRADICION, FINO VIEJO	680 / 6,800

PORT

波特酒

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

GRAHAM'S LBV	380
TAYLOR'S 20 YEARS OLD TAWNY PORT	950

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.

GIN

琴酒

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

TANQUERAY NO.10	430 / 5,900
HENDRICKS	430 / 5,900
KAVALAN	430 / 6,000
G'VINE FLORAIISON	430 / 6,000
THE BOTANIST	430 / 6,000
BOBBY'S	430 / 6,000
KOVAL	430 / 6,000
ROKU	430 / 6,000
FYNBOS	430 / 6,000
MARTIN MILLER'S	430 / 6,000
RANSON DRY	430 / 6,000
RANSON OLD TOM	430 / 6,000
HAYMAN'S	430 / 6,000
BLACK TOMATO	480 / 6,500
BROCKMANS	480 / 6,500
FOUR PILLARS	480 / 6,500
SIPSMITH	480 / 6,500
MONKEY 47	480 / 6,500

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.

CHAMPAGNE

香檳

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

HENRIOT BRUT SOUVERAIN, NV 670 / 3,900

HENRIOT, BLANC DE BLANCS BRUT, NV 4,500

BLEND – NO DOSAGE

GEORGES LAVAL, CUMIÈRES PREMIER CRU BRUT NATURE, NV 8,500

BLEND – BRUT

BILLECART-SALMON, BRUT RESERVE, NV 7,300

BOLLINGER, SPECIAL CUVÉE BRUT, NV 7,500

EGLY-OURIET, BRUT TRADITION GRAND CRU, NV 8,200

KRUG, GRANDE CUVÉE, NV 19,800

ARMAND DE BRIGNAC, BRUT, NV 29,800

BLEND – BRUT – MILLÉSIME

BOLLINGER, LA GRANDE ANNÉE BRUT 2009 13,500

PERRIER JOUËT, BELLE EPOQUE FLEUR DE CHAMPAGNE BRUT 2006 15,500

DOM PÉRIGNON, BRUT 2009 17,500

欲選購的年分佳釀若已售罄，我們將提供您次一接近該年份之佳釀。
 以上所有價格為新台幣含稅價格，外加 10% 服務費。
 自備酒水服務費，葡萄酒、烈酒每瓶 NTD1,000。

If the listed vintage is not available, the next available vintage will be offered.
 Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

The corkage charge per bottle at this restaurant is NT\$1,000 for wines & spirits.



CHAMPAGNE

香檳

VEUVE CLICQUOT PONSARDIN, LA GRANDE DAME 2004	18,800
POL ROGER, CUVÉE SIR WINSTON CHURCHILL 2004	21,500
LOUIS ROEDERER, CRISTAL BRUT 2007	25,800
HENRIOT, CUVÉE DES ENCHANTELEURS, BRUT 1996	26,800
KRUG 2004	30,800
DOM PÉRIGNON, P2 PLENITUDE BRUT 1998	37,800

BLANC DE BLANCS – LOW DOSAGE

AGRAPART & FILS, TERROIRS, GRAND CRU, EXTRA BRUT, NV	7,500
--	-------

BLANC DE BLANCS – MILLÉSIME

POL ROGER, BLANC DE BLANCS BRUT 2012	8,800
DOM RUINART, BLANC DE BLANCS 2004	15,800
TAITTINGER, COMTES DE CHAMPAGNE BLANC DE BLANCS 2006	18,800
SALON, CUVÉE 'S' LE MESNIL BLANC DE BLANCS 2002	45,000

欲選購的年份佳釀若已售罄，我們將提供您次一接近該年份之佳釀。

以上所有價格為新台幣含稅價格，外加 10% 服務費。

自備酒水服務費，葡萄酒、烈酒每瓶 NTD1,000。

If the listed vintage is not available, the next available vintage will be offered. Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

The corkage charge per bottle at this restaurant is NT\$1,000 for wines and spirits.

CHAMPAGNE

香檳

BLANC DE NOIRS

JÉRÔME PRÉVOST, 9,800
LA CLOSERIE LES BÉGUINES, BRUT NATURE

ROSÉ – BRUT

HENRIOT, BRUT ROSÉ, NV 5,200

BILLECART-SALMON BRUT ROSÉ, NV 9,200

LAURENT PERRIER, CUVÉE BRUT ROSÉ, NV 10,500

KRUG, BRUT ROSÉ, NV 35,000

ROSÉ – MILLÉSIME

LOUIS ROEDERER, BRUT ROSÉ 2011 7,800

DOM RUINART, ROSÉ 2002 19,800

TAITTINGER, COMTES DE CHAMPAGNE 35,000
BRUT ROSÉ 2003

DOM PÉRIGNON ROSÉ 2004 36,000

LOUIS ROEDERER, CRISTAL BRUT ROSÉ 2009 41,000

ITALY SPARKLING WINE

義大利氣泡酒

CA' DEL BOSCO, CUVÉE ANNAMARIA 8,500
CLEMENTI, FRANCIACORTA, LOMBARDIA 2007

欲選購的年分佳釀若已售罄，我們將提供您次一接近該年份之佳釀。
以上所有價格為新台幣含稅價格，外加 10% 服務費。
自備酒水服務費，葡萄酒、烈酒每瓶 NTD1,000。

If the listed vintage is not available, the next available vintage will be offered.
Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to
a 10% service charge.

The corkage charge per bottle at this restaurant is NT\$1,000 for wines & spirits.



WHITE WINE

白葡萄酒

GLASS 單杯 / BOTTLE 瓶

2016 BOUCHARD PÈRE ET FILS, BOURGOGNE BLANC, COTEAUX DES MOINES, FRANCE	500 / 2,500
2017 SPOTTSWOODE, SAUVIGNON BLANC, NAPA-SONOMA COUNTY, CALIFORNIA, USA	560 / 2,800
2016 RIVERA, LAMA DEI CORVI, CASTEL DEL MONTE, PUGLIA, ITALY	580 / 2,900
PAUL JABOULET AÎNÉ, HERMITAGE BLANC, CHEVALIER DE STERIMBERG 2012	7,800
GAJA ROSSJ-BASS, LANGHE, PIEMONTE, ITALY 2017	8,800
HDV, CHARDONNAY, NAPA VALLEY, CA, U.S.A 2013	9,500
KISTLER VINEYARDS, CHARDONNAY HYDE VINEYARD, NAPA VALLEY, CA U.S.A. 2014	9,800
JOSEPH DROUHIN 'DROUHIN-VADUON' LES CLOS, CHABLIS GRAND CRU, FRANCE 2011	10,200
AGRICOLA QUERCIABELLA, BATÀR, TOSCANA, ITALY 2014	10,800
DOMAINE DE CHEVALIER BLANC, PESSAC-LEOGNAN, FRANCE 2011	11,000
DOMAINE LEFLAIVE, PULIGNY-MONTRACHET, FRANCE 2015	15,800
BOUCHARD PERE & FILS, CORTON CHARLEMAGNE GRAND CRU, CÔTE DE BEAUNE, FRANCE 2014	20,800
PAVILLON BLANC DU CHATEAU MARGAUX, MARGAUX, FRANCE 2012	25,500
LOUIS LATOUR, MONTRACHET GRAND CRU, CÔTE DE BEAUNE, FRANCE 2011	45,000
ETIENNE SAUZET, BATARD MONTRACHET GRAND CRU, FRANCE 2016	47,800

欲選購的年份佳釀若已售罄，我們將提供您次一接近該年份之佳釀。

以上所有價格為新台幣含稅價格，外加 10% 服務費。

自備酒水服務費，葡萄酒、烈酒每瓶 NTD1,000。

If the listed vintage is not available, the next available vintage will be offered. Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

The corkage charge per bottle at this restaurant is NT\$1,000 for wines and spirits.

RED WINE

紅葡萄酒

BOTTLE 瓶

2017 BOUCHARD PERE ET FILS, BOURGOGNE ROUGE, COTEAUX DES MOINES, FRANCE	500 / 2,500
2013 SEAN MINOR, NICOLE MARIE, RED BLEND, NAPA VALLEY, CA, USA	560 / 2,800
2016 GIRAUD, CÔTES DU RHÔNE, LES SABLES D'ARENE V.V., RHÔNE, FRANCE	580 / 2,900
CHÂTEAU CLERC-MILON, PAUILLAC, FRANCE 2010	14,800
CHÂTEAU CALON SEGUR, SAINT ESTÈPHE, FRANCE 2000	18,800
DOMAINE FAIVELEY, VOLNAY 1ER CRU SANTENOTS, FRANCE 2015	10,900
JOSEPH DROUHIN, BEAUNE 1ER CRU CLOS DES MOUCHES, FRANCE 2014	13,800
CHÂTEAU PAPE CLEMENT, PESSAC LEOGNAN, FRANCE 2006	20,000
DOMAINE MONGEARD-MUGNERET, CLOS DE VOUGEOT GRAND CRU, FRANCE 2012	20,800
CHÂTEAU COS DESTOURNEL, SAINT ESTÈPHE, FRANCE 1996	25,500
CHÂTEAU PALMER, MARGAUX, FRANCE 2001	25,800
LOUIS JADOT, CHAMBERTIN CLOS-DE- BEZEGRAND CRU, FRANCE 2009	33,000

欲選購的年分佳釀若已售罄，我們將提供您次一接近該年份之佳釀。
以上所有價格為新台幣含稅價格，外加 10% 服務費。
自備酒水服務費，葡萄酒、烈酒每瓶 NTD1,000。

If the listed vintage is not available, the next available vintage will be offered.
Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to
a 10% service charge.

The corkage charge per bottle at this restaurant is NT\$1,000 for wines & spirits.



RED WINE

紅葡萄酒

BOTTLE 瓶

CHÂTEAU DE BEAUCASTEL, CHÂTEAUNEUF-DU-PAPE, RHÔNE, FRANCE 2014	10,800
M. CHAPOUTIER, ERMITAGE LE PAVILLON, RHONE, FRANCE 2007	22,800
PAUL JABOULET AÎNÉ, HERMITAGE LA CHAPELLE, RHONE, FRANCE 2012	32,000
PIO CESARE, BAROLO, PIEMONTE, ITALY 2013	8,500
DONNAFUGATA, MILLE E UNA NOTTE SICILIA, ITALY 2013	8,800
TENUTA SAN LEONARDO, SAN LEONARDO TRENTINO-ALTO ADIGE, ITALY 2005	9,900
ALLEGRI, AMARONE DELLA VALPOLICELLA CLASSICO, VENETO, ITALY 2013	10,800
MARCHESI DE' FRESCOBALDI, CASTELGIOCONDO, BRUNELLO DI MONTALCINO TOSCANA, ITALY 2007	16,800
TENUTA SAN GUIDO, SASSICAIA, TOSCANA, ITALY 2014	19,000
ORNELLAIA E MASSETO, ORNELLAIA, BOLGHERI SUPERIORE, ITALY 2011	19,800
GAJA, BARBARESCO, PIEMONTE, ITALY 2014	22,800
MARCHESI ANTINORI, SOLAIA, TOSCANA, ITALY 2009	28,800

欲選購的年份佳釀若已售罄，我們將提供您次一接近該年份之佳釀。

以上所有價格為新台幣含稅價格，外加 10% 服務費。

自備酒水服務費，葡萄酒、烈酒每瓶 NTD1,000。

If the listed vintage is not available, the next available vintage will be offered. Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

The corkage charge per bottle at this restaurant is NT\$1,000 for wines and spirits.



RED WINE

紅葡萄酒

	BOTTLE 瓶
STAG'S LEAP WINE CELLARS, ARTEMIS CABERNET SAUVIGNON, NAPA VALLEY U.S.A. 2016	6,800
CAYMUS VINEYARDS, CABERNET SAUVIGNON, NAPA VALLEY, U.S.A. 2016	7,900
HDV, BELLE COUSINE, HYDE VINEYARD, CARNEROS, NAPA VALLEY, U.S.A. 2009	8,900
KISTLER VINEYARDS, OCCIDENTAL, PINOT NOIR, SONOMA COAST, U.S.A. 2013	10,800
SPOTTSWOODE FAMILY ESTATE, CABERNET SAUVIGNON, ST. HELENA, NAPA VALLEY, U.S.A. 2014	12,800
STAG'S LEAP WINE CELLARS, CASK 23 CABERNET SAUVIGNON NAPA VALLEY, U.S.A 2014	24,500
BEN GLAETZER, AMON-RA UNFILTERED SHIRAZ, BAROSSA VALLEY, AUSTRALIA 2015	8,800
NOON WINERY, ECLIPSE GRENACHE-SHIRAZ, MCLAREN VALE, AUSTRALIA 2001	9,200
CONCHA Y TORO, DON MELCHOR CABERNET SAUVIGNON, PUENTE ALTO, CHILE 2014	12,800
CATENA ZAPATA, CATENA ALTA CABERNET SAUVIGNON, MENDOZA, ARGENTINA 2013	6,800
CHEVAL DES ANDES, MENDOZA, ARGENTINA 2006	9,800

欲選購的年分佳釀若已售罄，我們將提供您次一接近該年份之佳釀。
以上所有價格為新台幣含稅價格，外加 10% 服務費。
自備酒水服務費，葡萄酒、烈酒每瓶 NTD1,000。

If the listed vintage is not available, the next available vintage will be offered.
Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

The corkage charge per bottle at this restaurant is NT\$1,000 for wines & spirits.



BEER

啤酒

HEINEKEN	250
TAIWAN BEER GOLD LABEL	250
KRONENBOURG 1664 BLANC	270
CORONA	270
ESTRELLA DAMM INEDIT CRAFT	430

COFFEE

咖啡

ESPRESSO 濃縮咖啡	220
DOUBLE ESPRESSO 雙份濃縮咖啡	250
AMERICAN 美式咖啡	250
CAFFÉ LATTE 咖啡拿鐵	250
CAPPUCCINO 卡布奇諾	250
ICED LATTE 冰咖啡拿鐵	270
ICED AMERICAN 冰美式咖啡	270

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。
以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。
提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。
Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.
Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.
Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.

TEA

茶

ALISHAN OOLONG	230
阿里山烏龍	
SHIHCHAO JINSHUAN	230
石棹金萱	
ORIENTAL BEAUTY	230
東方美人	
JASMINE GOLD	230
黃金茉莉茶	
ENGLISH BREAKFAST	230
英國早餐茶	
PURE CAMOMILE	230
洋甘菊茶	
DARJ. EARL GREY	230
伯爵茶	
PEPPERMINT	230
草本薄荷茶	

FRESHLY SQUEEZED JUICE

鮮榨果汁

ORANGE	220
柳橙汁	
KIWI	220
奇異果	

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



SOFT DRINKS

軟性氣泡飲料

COCA-COLA	200
可口可樂	
COKE ZERO	200
零卡可樂	
SPRITE	200
雪碧	
GINGER ALE	200
薑汁汽水	
TONIC WATER	200
通寧水	
FEVER-TREE TONIC WATER	260
通寧水	
RED BULL	260
能量飲料	

WATER

礦泉水

500 ml / 1L

ACQUA PANNA	220 / 280
普娜礦泉水	
SAN PELLEGRINO	220 / 280
聖沛黎洛氣泡礦泉水	

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.

FOOD MENU

菜單

CAVIAR SET 3,900

主廚精選魚子醬

Seasonal caviar 30g selection served with blinis and traditional condiments

法國頂級魚子醬 30 公克搭配小圓薄餅和配料

CAESAR SALAD 650

凱撒沙拉

Classic romaine lettuce, caesar dressing, croutons, anchovies, parmesan cheese, bacon with choice of grilled chicken or smoked salmon.

嫩蘿蔓萵苣配凱薩醬、麵包丁、鯷魚、培根與帕瑪森起司，可選擇烤雞或燻鮭魚

CHEESE PLATTER 900

精選起司組合

Camembert, emmental, gruyere, brie and condiment

卡爾貝爾、艾曼塔、格呂耶爾、布里和配料

ASSORTED CHARCUTERIE PLATTER 850

嚴選冷肉盤

Bayonne ham, chorizo, Iberico mafresa, cured meat, Italian salami and condiment

拜庸火腿、西班牙辣香腸、伊比利香腸、義大利沙拉米和配料

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



FOOD MENU

菜單

TAIWANESE BEEF NOODLES SOUP **650**

臺式牛肉麵

US beef short ribs, beef shank, beef tendon and seasonal vegetables

美國牛小排、牛腱、牛筋與季節蔬菜

AUSTRALIAN WAGYU BEEF BURGER **750**

澳洲和牛肉漢堡

(Choice of cheddar, gruyere or Blue cheese) onion chutney, tomato, bacon, fried egg and gherkins

您可選擇巧達或格魯耶或藍乳酪 · 搭配洋蔥酸辣醬、蕃茄、培根、煎蛋與酸黃瓜

CLUB SANDWICH **650**

總匯三明治

(Choice of white or whole wheat toast)

Chicken, ham, bacon, cheddar cheese, fried egg, tomato and lettuce

(可選擇白麵包或全麥麵包)

雞肉、火腿、培根、巧達起司、煎蛋、番茄與生菜

ROASTED BARBECUE PORK RIBS **580**

爐烤豬肋排

FST. Louis pork ribs, homemade barbecue sauce and potato lattice

聖路易豬肋排、自製燒烤醬、薯格格

FISH & CHIPS **790**

炸魚薯條

Cod fish, lime and tartar sauce

鱈魚 · 青檸佐塔塔醬

SALT AND PEPPER CALAMARI **480**

酥炸椒鹽魷魚圈

Calamari, lime, basil and alioli

魷魚、青檸、羅勒佐蛋黃醬

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.

FOOD MENU

菜單

TAIWANESE TRADITIONAL POACHED MEAT PLATTER 500

滷味拼盤

Beef shank, pork ear, pork knuckle, peanut, dried bean curd

牛腱、豬耳朵、豬蹄膀、熟花生與豆干

TAIWANESE DEEP FRIED CHICKEN 400

臺式鹽酥雞

Chicken leg, sesame with salt and pepper style

芝麻椒鹽雞腿

VEGETABLES SPRING ROLL WITH SWEET CHILLI SAUCE 400

時蔬春捲佐甜辣

Carrot, taro, black fungus, bamboo, mushroom, bean cured

紅蘿蔔 芋頭 黑木耳 竹筍 冬菇 豆干

JALAPEÑO POPPERS 400

墨西哥辣椒鑲肉

Marinated Jalapeno, stuffed with cheese and cream, Minced Beef, potato

醃製墨西哥辣椒 芝士 奶油 碎牛肉 馬鈴薯

TRUFFLE FRIES 300

松露帕馬森起司薯條

French fries with truffle paste and parmesan cheese

薯條佐松露醬 帕馬森芝士粉

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。

提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。

Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.

Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.

Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.



DESSERT

甜點

BLACK FOREST 350

經典黑森林

Kirsch chocolate sponge cake infused cherries
櫻桃風味巧克力海綿蛋糕佐酒漬櫻桃

FINGER LEMON TART 320

檸檬塔

With meringue and hazelnut sable
蛋白霜與榛果仁

FRUIT PLATTER 250

水果拼盤

Seasonal fruit.
季節性水果

ICE CREAM AND SORBET 180

冰淇淋和冰沙

A scoop of homemade vanilla, chocolate, strawberry,
mango or pistachio ice cream
單球冰淇淋，您可選擇香草、巧克力、草莓、芒果
或開心果口味

若您有任何飲食禁忌或特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。
以上所有價格為新台幣含稅價格，需外加一成服務費。
提醒您：週五與週六晚間九點後，每人最低消費金額為 TWD 800 外加一成服務費。
Our team will be delighted to assist you with any dietary requests.
Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.
Kindly be reminded that a minimum spending of TWD 800+10% service charge per person applies on Fridays and Saturdays after 9:00pm.